

(English version)

Notice for new teachers in handling salary transfer accounts

I. Bank list for salary transfer accounts in NTU: **post office, E.SUN bank and HUA NAN bank**, and those who already have three bank accounts can also use it. Salary transfer discounts information provided by each bank are at the following link: <http://homepage.ntu.edu.tw/~ntufinance/preference.htm>

Also, you can contact them by phone. Here is their phone number: post office 2371-9206 ; E.SUN bank 2368-1313 ; HUA NAN bank 2363-1478

II. In addition, you can apply for the discount in deposits for education, and the savings institutions and descriptions are as follows:

Bank list: : post office、 E.SUN bank、 HUA NAN bank

1. According to The bank's service proposal shall be handled by voluntary participation.
2. Necessary documents: staff card, appointment-related materials.
3. Conditions: The current full-time staff of the school and the bank's salary transfer account.
4. The maximum monthly savings amount: 10,000 NTD. (except for the post office, before the first salary is paid, an unlimited amount can be deposited once an account is opened).
5. Maximum limit: 700,000 yuan, the part exceeding the limit will be calculated according to the general current savings deposit card.
6. Interest rate: according to each bank signifies the two-year floating-rate for time savings deposits.

How to apply for this:

- How to open an account:

(1) Post office: Applicants should obtain the post office account opening form at counters B3, B4, and B5 of the cashier group, and then open an account at the post office.

(2) E.shan Bank: Applicants should open an account at the Guting or Heping branch of E.shan Bank.

(3) HUA NAN Bank: Applicants should open an account at the Taiwan University Branch of HUA NAN Bank.

Finally, you can contact them by phone. Here is their phone number: the cashier group 3366-2019、3366-3498、3366-3499

新進教師辦理薪轉帳戶注意事項

一、本校薪資轉帳銀行有郵局、玉山銀行及華南銀行三家選項，若已有該三家銀行帳戶者亦可使用。各家提供之薪轉優惠可至本校財務管理處／優惠專區／教職員優惠專區(<http://homepage.ntu.edu.tw/~ntufinance/preference.htm>)中查詢。亦可逕洽各儲蓄單位：郵局 2371-9206；玉山銀行台大分行 2368-1313；華南銀行台大分行 2363-1478。

二、另可申辦公教優惠存款，承辦儲蓄單位及說明如下：

郵局、玉山銀行、華南銀行

1. 依據：各該銀行服務企劃書辦理，採自願參加。
2. 必備文件：職員證、聘任相關資料。
3. 條件：本校現職專任員工且為各該銀行薪資轉帳戶。
4. 每月最高儲蓄額：一萬元（除郵局外，首次撥薪前，開戶一次存入不限金額）
5. 最高限額：七十萬元，超出限額部分，比照一般活期儲蓄存款牌告計息。
6. 利率：各該銀行牌告定期儲蓄存款二年期機動計息。

辦理方式：

1. 如何開戶：
 - (1) 郵局：申請者向出納組 B3、B4、B5 櫃檯索取郵局開戶表單後，向郵局辦理開戶
 - (2) 玉山銀行：申請者請向玉山銀行台大分行辦理開戶。
 - (3) 華南銀行：申請者請向華南銀行台大分行辦理開戶。
2. 開戶後，若具有 myNTU 帳號密碼，可至 myNTU→帳務財物→薪資入帳變更申請→「帳號」及「密碼」→「登入」，登錄優利存款帳戶及每月代扣金額即可，俾利報帳單位辦理下次撥薪時代扣公教優惠存款。
3. 欲變更每月優利存款代扣金額者，亦請至上述網頁登錄變更後金額。

三、薪資查詢：

請至本校首頁 myNTU→使用計中帳號登入→帳務財物→more→付款查詢暨付款通知→教職員薪資查詢。(諮詢服務：請洽出納組 3366-2019、3366-3498、3366-3499)